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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: Can Prats 

 Data: dimarts 9 de juliol de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Jardins Montserrat Roig 

 Regidor/a de barri: Anna Serra 

 Participants a la reunió: 40 persones 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Anna Serra: regidoria de barri de Can Prats, regidoria d’Educació, 

Infància i Família, regidoria de Formació i Ocupació 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

o Joan Jansana: regidoria de Control Ambiental, Transició Energètica i 

Mobilitat Sostenible, regidoria de Serveis Municipals, Espai Públic i 

Equipaments, regidoria d’Urbanisme i Obres d’Infraestructures 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Maria Antònia Borbón: vicealcaldessa, regidoria d’Habitatge, regidoria 

d’Hisenda i Gestió Tributària 

o Marc Giribet: alcalde 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Seguiment de les accions al barri 

C. Punts d’actualitat municipal 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

La regidora de barri, Anna Serra, obre la sessió donant la benvinguda als i a 

les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Seguiment de les accions al barri 

La regidora de barri, Anna Serra, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, com les tasques de manteniment de la passarel·la del carrer 

Tomàs Vives, les reunions amb els veïns i veïnes per tractar la recirculació 

dels carrers o la remodelació del parc (reunió dinamitzada per l’AAVV), la 
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incorporació del Petó i Adeu, peticions veïnals com la reubicació d’un banc 

del carrer Doctor Fleming, la poda dels arbres de l’escola Joan Maragall, la 

reposició de miralls vials, etcètera. També s’han mantingut reunions de 

mediació entre el veïnat i el bar restaurant del poliesportiu per millorar la 

convivència al barri. Així mateix, també s’han comentat accions presents o 

pendents de realitzar, com les obres pels enfondraments al barri (carrer 

Montpedrós i carrer Bonaventura Pedemonte), o la futura reubicació de la 

parada de bus. 

 

C. Punts d’actualitat municipal 

L’alcalde, Marc Giribet, exposa els temes d’aquest punt i tracta diversos 

projectes que futurament s’executaran a Sant Andreu de la Barca, com la 

construcció del nou CAP, la reforma de diversos parcs infantils o la nova 

escola bressol.  

També exposa els resultats de diferents estudis i accions com el nombre 

d’incidències rebudes a través de l’Hola Sant Andreu, els resultats de 

l’enquesta ciutadana de la Diputació de Barcelona o les actuacions policials 

exposades a la Junta Local de Seguretat. 

 

D. Torn obert de paraula 

V1: demana realitzar accions al carrer Coronel Canals per eliminar les barreres 

arquitectòniques que suposen els fanals i els pals de telefonia enmig del carrer, 

ja que impossibiliten la circulació de vianants per la vorera del carrer. 

E.G2.: s’explica que aquesta és una de les problemàtiques principals que es 

pretèn atacar amb la reurbanització del barri, que properament es treballarà als 

carrers Tomàs Vives i Montsant com es va explicar a les reunions informatives i 

que s’espera que, en el futur, es pugui fer el projecte d’un carrer més de la zona. 

V: mostra la seva preocupació per què s’incrementi la circulació pel carrer Doctor 

Fleming degut a les obres al barri. Comenta també que en aquest carrer hi ha 

dues tapes de clavegueram que estan ballarugues i fant molt de soroll quan hi 

passen vehicles. Explica també que l’escola Joan Maragall utilitza cançons com 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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a timbre escolar i que el volum és excessiu, esdevenint una molèstia diària. Per 

últim, reclama la retirada dels testos buits del carrer Doctor Fleming, que 

esdevenen focus de brutícia i males olors. 

E.G.: s’explica que la intenció és que el carrer Raval de Corbera esdevingui la 

circunvalació que desofegui el pas de vehicles provinents de Corbera. Es prèn 

nota dels claveguerams que cal arreglar, i es parlarà amb la direcció de l’escola 

per què canviïn la metodologia. Per últim, s’explica que una de les línies de 

govern és anar incrementar el nombre d’arbres a la ciutat, i que en el cas de 

Doctor Fleming i Carrer Catalunya, entre d’altres, es vol acabar retirant aquests 

testos i plantar-los al terra. Tanmateix, es reclamarà a l’empresa de neteja que 

passin amb aigua a pressió per reduir les males olors. 

V: es queixa sobre el constant flux de vehicles de Corbera que paren a abocar 

els residus als contenidors del barri. Demana també explicacions sobre quines 

intencions existeixen sobre el centre comercial abandonat. 

E.G.: s’explica que s’ha mantingut una reunió amb l’alcaldessa de Corbera per 

tractar aquest tema. Des de la implantació del sistema porta a porta a la ciutat 

veïna, aquesta ha enregistrat una disminució de 4000 tones aproximadament de 

residus, que s’estan abocant a Sant Andreu de la Barca i Fontpineda. S’ha 

demanat que comenci a aplicar les sancions pertinents a aquells veïns i veïnes 

corberencs que no presentin els seus residus a la porta de les seves cases. Per 

altra banda, en quant al centre comercial s’explica que es tracta d’una finca 

privada i lligada a un procés judicial encara en curs, però que és intenció del 

govern treballar per resoldre la situació i que pugui esdevenir un centre d’oci, 

amb activitats per totes les edats. 

V: demana més espais d’oci alternatiu i de relació a la ciutat, com instal·lar més 

pistes de petanca, espais per jugar a escacs i dames, bancs enfrontats per 

afavorir la conversa, etcètera. 

E.G.: es prèn nota de les propostes i s’estudiaran. Tanmateix, s’explica que 

actualment algunes de les pistes de petanca de la ciutat hi ha manca d’activitat, 

i que accions com els bancs poden esdevenir focus de conductes incíviques com 

botellots al carrer. 
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V: mostra la seva preocupació davant la circulació a excessives velocitats al 

carrer Montpedrós, i demana estudiar la implantació d’un correcan al barri, 

concretament a la pista d’atletisme. 

E.G.: explica que amb la recirculació dels carrers es pretèn atacar aquesta 

problemàtica. Sobre el correcan, s’explica que es volen instal·lar dos més a la 

ciutat, però a priori no sembla que la pista d’atletisme sigui el lloc adequat. Cal 

una millor convivència entre els diferents usuaris de la pista. 

V: pregunta si la bonificació dels 30 primers minuts gratuïts de la zona blava es 

preveu també per a vehicles d’empresa. 

E.G.: s’explica que la bonificació només serà aplicable a vehicles censats a la 

ciutat i que, per tant, paguin l’impost de circulació a Sant Andreu, ja que és l’única 

base de dades fiable d’aquest tipus de la que es pot disposar. 

V: pregunta quines són les actuacions previstes pel vial de Can Salvi. Pregunta 

també si es preveu replantejar l’accés dels autobusos escolars. 

E.G.: s’explica que es preveuen accions de manteniment, com el desbrossament 

de la zona, manteniment del mobiliari urbà i la implantació de fanals solars per 

millorar la visibilitat a les nits, però de moment no es preveuen més accions 

d’inversions al vial, ja que s’ha prioritzat la remodelació dels parcs infantils. En 

quant als autobusos, es creu que una opció més segura per vianants i vehicles 

en zones de circulació complexa com és a l’escola Àngel Guimerà caldrà una 

transició cap a un model on les famíles portin els infants a un punt de recollida 

més accesible. 

V: pregunta com es gestionarà el pagament i justificació dels tiquets de la zona 

blava. Es queixa també dels sorolls del bar restaurant i dels malusos que fan els 

veïns i veïnes dels guals al carrer Coronel Canals. 

E.G.: s’explica que amb el nou model de zona blava no s’instalaran parquímetres 

i els pagaments aniran de manera digital. El tema del bar s’ha tractat a l’inici de 

la reunió i s’ha explicat el procés de mediació que s’ha realitzat a través de la 

regidoria de barri. Es recullen les dades de la persona per fer seguiment de les 

denúncies interposades per la qüestió dels guals. 

V: viu al carrer Doctor Fleming amb Tomàs Vives, i explica que aquella 

cantonada hi ha un banc en pujada que no li troba gaire sentit, però que 

darrerament està sent un focus de reunió de jovent amb begudes i la comunitat 
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s’ha trobat una pintada a la façana. També reclama més espais on els joves 

puguin socialitzar i organitzar activitats en espais públics en diferents barris de la 

ciutat. 

E.G.: sobre el banc, es prèn nota i s’estudia la proposta. En quant als espais, 

tenint en compte la limitació de zones a la ciutat i la compactació d’aquesta, fent 

que tot quedi a prop, és quelcom amb el que es pot conviure. Tanmateix, està 

pensat instal·lar un espai d’escenari i grades al nou parc central que, juntament 

amb l’Ateneu Jove que es destinarà al costat, buscarà oferir activitats per aquest 

tipus de públic. 

V.: proposa impulsar més cursos d’informàtica per adults i gent gran, a part del 

que es realitza al casal de la gent gran. 

E.G.: es prèn nota de la proposta i s’estudiarà. 

V.: explica que l’AAVV ha tingut una reunió amb la direcció de l’escola Joan 

Maragall, que ha tingut a bé oferir les seves instal·lacions per poder realitzar 

activitats de dinamització pel barri. Reclama, igualment, un espai propi al 

poliesportiu l’11 on poder allotjar l’associació. 

E.G.: es recull la demanda i s’estudiarà. Es celebra la coordinació i col·laboració 

entre l’associació de veïns i l’escola per impulsar més activitats al barri. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 


